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Shares delen

Het verband werd natuurlijk snel gelegd. Het belang dat Goldman 
Sachs onlangs in facebook nam, waardeerde het sociale netwerk op 

50 miljard dollar. kort erna presenteerde de VEB, samen met BinckBank 
en onze Vlaamse zustervereniging VfB, een ‘facebook voor beleggers’, 
het onlineplatform Shares. Is de VEB op jacht naar het grote geld? Staan 
we binnenkort met onze duimen omhoog bij het koersenbod aan het 
Damrak? 

Nu kan enig gezond opportunisme ons niet worden ontzegd (volg mijn 
avonturen op Twitter!), maar dit initiatief hebben we genomen zonder dol-
lartekens in de ogen. We verdienen er niet aan en we hebben er niet aan 
betaald. In feite hebben we niet meer gedaan dan een onlinehuiskamer 
creëren voor de beleggingsstudieclubs. 

Zoals u weet fuseerden de VEB en de Nederlandse Centrale voor 
Vermogensopbouw en Beleggingseducatie (voorheen de Nederlandse 
Centrale Vereniging van Beleggingsstudieclubs) in 2009 tot de VEB NCVB. 
onze vereniging kent ruim 350 beleggingsstudieclubs die, overal in het 
land, periodiek samenkomen om te praten over beleggen. Samen een 
beleggingsportefeuille onderhouden is een leuke en spannende manier om 
kennis en ervaring op te doen in de beleggingswereld. Dit gebeurt over 
het algemeen bij één van de leden thuis, afhankelijk van de resultaten met 
een koekje of een stuk taart erbij. Shares biedt ze de mogelijkheid deze 
conversatie voort te zetten tussen twee ‘offline’-bijeenkomsten in een 
afgescheiden ruimte op internet. We hebben voor alle beleggingsstudie-
clubs, om het ze makkelijk te maken, alvast een aparte groep aangemaakt 
op Shares.

Natuurlijk is Shares niet alleen voor clubleden – en zelfs niet alleen 
voor leden van de VEB. Iedereen kan zich kosteloos aanmelden en de 
conversatie aangaan over het onderwerp dat hem of haar interesseert. 
Wat Shares daarbij onderscheidt van andere beleggersfora is dat het een 
‘lerend’ systeem is. De site attendeert je op conversaties en nieuwsbe-
richten die je mogelijk interesseren op basis van je eerdere activiteiten op 
Shares. Door aan te geven of deze suggesties in goede aarde vallen, is het 
mogelijk dit proces te sturen.

En de connectie met BinckBank? Die doet het natuurlijk niet voor niets 
– een actief beleggersplatform leidt mogelijk tot meer handel en daar pro-
fiteert Binck van. maar Binck zal Shares niet kunnen gebruiken om beleg-
gers aan te sporen tot transacties of om zijn producten onder de aandacht 
te brengen. Dat was voor de VEB een belangrijke voorwaarde om zich 
aan het project te committeren. ook zal het de VEB niet weerhouden in 
de toekomst kritisch te blijven oordelen over Binck als beursgenoteerde 
onderneming of als broker. let maar op.

Ik zie ernaar uit u te treffen op Shares! 
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Batenburg zet zaken op scherp

tatie. Beleggers vreesden al dat 
dit moment eraan zat te komen 
en de eerste koers na het bericht 
was inderdaad 6 procent lager. 

Apple is een van de populair-
ste aandelen van de afgelopen 
jaren en werd rond de jaarwis-
seling ook veelvuldig getipt 
voor 2011. Sinds 1997 steeg de 
koers met gemiddeld 37 pro-
cent per jaar, waardoor Apple 
nu na ExxonMobil het op één na 
grootste Amerikaanse bedrijf is 
wat beurswaarde betreft. Dat 
maakt het des te opvallender 
dat Apple nog niet is opgeno-

men in die beroemde Ame-
rikaanse aandelenindex, de 
Dow Jones Industrial Average. 

Een Amerikaanse analist be-
weerde onlangs dat toen hal-
verwege 2009 General Motors 
uit de Dow Jones-index viel 
door het faillissement, niet 
Cisco maar het toen al grotere 
Apple in de index had moeten 
worden opgenomen. Dan had 
de Dow nu duizend punten ho-
ger gestaan. Misschien kan het 
alsnog, om Jobs op zijn ziekbed 
wat op te vrolijken. 

Batenburg heeft een bod van 
private-equitypartij Nim-

bus afgewezen. Het bedrijf, ac-
tief in technische installatie en 
technische handel, zegt dat de 
bieder onvoldoende duidelijk-

heid kon geven over de gevol-
gen voor de werkgelegenheid. 
Bovendien meent de directie 
dat Nimbus te weinig kennis 
heeft van de technische-instal-
latiebusiness. Verder stelt 
Batenburg dat de geboden pre-
mie boven de beurskoers te ge-
ring is. Volgens bronnen van 
Het Financieele Dagblad bood 
Nimbus een premie van 15 pro-
cent.

Batenburg liet weten het bod 
te hebben voorgelegd aan enige 
grootaandeelhouders en dat 
ook zij zich niet in de hoogte 
van het bod konden vinden. Uit 
een rondje langs de velden blijkt 
echter dat Batenburg feitelijk 
alleen zijn grootste aandeel-
houder, de familie Puijenbroek 
(25%), heeft gepolst. Andere 

grootaandeelhouders, waaron-
der Monolith (10%) en Delta 
Lloyd (11%), voelen zich gepas-
seerd en kunnen zich niet vin-
den in de gang van zaken. Beide 
geven publiekelijk toe dat zij 

vinden dat Nimbus veel te snel 
de deur is gewezen. Een bod zou 
wellicht een goede exitmoge-
lijkheid voor deze beleggers 
hebben geboden, want de han-
del in het fonds is uiterst dun. 
Vooral Monolith heeft zich de 
laatste jaren geroerd. De inves-
teerder is van mening dat de di-
rectie van Batenburg er niet in 
slaagt de waarde uit het bedrijf 
te halen en te weinig transpa-
rantie biedt.

Dat de overgrote meerder-
heid van de aandeelhouders 
niet zelf mag bepalen of een 
overnamepremie van 15 pro-
cent voldoende is, zal 
Batenburg’s relatie met zijn 
(groot)aandeelhouders niet ver-
beteren. Met uitzondering van 
de familie Puijenbroek dan. 


